
BRF UNDERSTENSHÖJDEN 

 

Protokoll nr 193 

Styrelsemöte 2016-04-23 

 

Närvarande:  

Kerstin Malm, Mathias Edstedt, Jon Persson, Siv Ericsdotter och Jamal Alassaad 

 

Frånvarande: 

 Robert Nilsson, Roger Isaksson och Karin Jansson 

 

Sekreterare: Jon Persson 

 

 

Formalia 

• Dagordningen fastställdes. 

• Till justerare valdes Kerstin. 

• Punkten Justera protokoll bordlades. 

• Punkten Uppföljning av beslut bordlades. 

 

Drift och underhållsfrågor 

• Energiutredningen - redovisning av husgruppernas synpunkter. Mathias har 

sammanställt husgruppernas kommentarer. Det finns en riktning mot 

värmepumpsalternativen. Beslut: Mathias ska utarbeta ett underlag till medlemsmötet 

18 maj för att sålla i kvarvarande alternativ.  

 

Byggfrågor 

• Siv redogjorde för behovet av besiktning av lekplatser. Föreningen behöver ordna med 

besiktning och besiktningsprotokoll. Beslut: Lekplatsgruppen ska ta reda på hur 

regelverket ser ut, samt göra en skriftlig besiktning och redovisa denna till styrelsen. 

• Bastubygget kommer sannolikt inte att bli av. Beslut: Markgruppen ska återplantera 

ytan.  

 

Markfrågor 

• Hur blir det med ogräsrensningen? Beslut: Gudrun ska undersöka intresset för att 

arbeta med ogräsrensning bland föreningens ungdomar. Om intresse finns hos Gudrun 

och föreningens ungdomar så ska föreningen erbjuda sommarjobb på samma villkor 

som tidigare. 

• Träff med markgruppen. Trafikgruppen presenterade en rapport från besiktningen av 

vägarna som gjorts tillsammans med HSB Mark. Även lösningar för t.ex.  ris- och 

sandficka undersöktes vid besiktningen. Markgruppen kommer att återkomma med 

beslutsförslag för de åtgärder som aktualiseras i rapporten. 

• Träff med trafikgruppen. Trafikgruppen menade att en del av motortrafiken i området 

bryter mot föreningens regler. Åtgärdsförslag för att minska trafiken presenterades och 

diskuterades, t.ex. annan skyltning, bom vid infart och informations-stolpe. 

 

Medlemsfrågor 

 

Övriga frågor  

• Siv informerade om det planerade bygget av studentbostäder. Information kommer att 

skickas ut till föreningens medlemmar.  

 

 



Mötet avslutades. 

 

 

 

Stockholm den …../.....-2016 

 

 

Ordförande   Justerare 

 

……………….………    ………………………… 

Mathias Edstedt    Kerstin Malm 

 

 

 

Sekreterare 

 

………………………. 

Jon Persson 


